
  1

 
 
 
 
 
CONSILIUL JUDEŢEAN VÂLCEA 
 
 
 
 
 
 

PROCES VERBAL 
încheiat la şedinţa ordinare a Consiliului Judeţean Vâlcea 

din data de 31 iulie  2009, ora 1000 
 
 
 
 

Dl.Cîlea - Doamnelor şi domnilor consilieri judeţeni, stimaţi invitaţi, bună 
ziua şi bine aţi venit la şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Vâlcea, 
convocată astăzi 31 iulie 2009, ora 1000. Sunt prezenţi 29] consilieri judeţeni, 
absentează, motivat, 3 consilieri judeţeni, respectiv domnul consilier Vieru 
Gheorghe, domnul consilier Fiera Dan şi domnul consilier Belciu Ion, deci 
Consiliul judeţean este legal întrunit. La şedinţă participă, de asemenea: 
reprezentanţi ai unor instituţii publice; conducători ai unor societăţi comerciale; 
conducători ai instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului 
]Judeţean Vâlcea; funcţionari din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului 
judeţean şi reprezentanţi ai presei. Pe ordinea de zi au fost înscrise 
următoarele materiale: 10 proiecte de hotărâri; 1 proces – verbal, cel al 
şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Vâlcea din data de 30 iunie 2009; 2 
informări, respectiv privind activitatea desfăşurată de Preşedintele Consiliului 
Judeţean Vâlcea între cele două şedinţe ordinare ale Consiliului Judeţean 
Vâlcea şi privind eficienţa activităţii desfăşurate de Inspectoratul de Poliţie 
Judeţean Vâlcea, în trimestrul II anul 2009; punctul “Diverse”. Faţă de ordinea 
de zi prezentată, vă propun să fiţi de acord cu completarea acesteia, cu 
următoarele 5 proiecte de hotărâri: 1. Proiect de hotărâre privind utilizarea 
sumei de 138,0 mii lei,  repartizată comunei Guşoeni, potrivit punctului 19 din 
anexa la Hotărârea Consiliului Judeţean Vâlcea nr.87 din 30 iunie 2009, 
pentru cofinanţarea proiectului „Modernizare drum comunal DC 85 Guşoeni - 
Guşoianca”; 2. Proiect de hotărâre privind repartizarea sumei de 92.0 mii lei 
Comunei Laloşu, din cota de 22% din impozitul pe venit încasat la bugetul de 
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stat la nivelul judeţului Vâlcea, aflată în contul deschis pe seama Direcţiei 
Generale a Finanţelor Publice Vâlcea pentru echilibrarea bugetelor locale, în 
vederea susţinerii proiectului „Refacerea zidului de sprijin şi amenajarea 
platformei drumului vicinal Pîlşuleşti, km 0+170  -0+220, în punctul Pîlşuleşti, 
sat Mologeşti, comuna Laloşu”; 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea 
proiectului „Reabilitarea Spitalului Judeţean de Urgenţă Vâlcea” şi a 
cheltuielilor aferente implementării acestuia; 4. Proiect de hotărâre privind 
împuternicirea reprezentantului judeţului Vâlcea să aprobe în Adunarea 
Generală a Acţionarilor a S.C. APAVIL S.A. Vâlcea proiectul de  fuziune prin 
absorbţie a S.C. ACVARIM S.A. Râmnicu Vâlcea de către S.C.APAVIL S.A. 
Vâlcea; 5. Proiect de hotărâre privind acordul pentru construirea unui cimitir de 
mici dimensiuni pe terenul, proprietate publică a judeţului Vâlcea, situat în 
municipiul Râmnicu Vâlcea, localitatea componentă Troian, judeţul Vâlcea, 
aflat in folosinţa gratuită a Episcopiei Râmnicului, în baza Hotărârii Consiliului 
Judeţean Vâlcea nr.88 din 30 octombrie 2001. Vă mai propun ca, după 
punctul 8 al ordinii de zi, respectiv, „Proiect de hotărâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici din Documentaţia de avizare pentru lucrări de 
intervenţii pentru obiectivul de investiţii „Reabilitarea Spitalului Judeţean de 
Urgenţă Vâlcea”,  să discutăm punctul 3 de la Diverse, respectiv, „Proiect de 
hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico – economice „Reabilitarea 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Vâlcea” şi a cheltuielilor aferente implementării 
acestuia”. Dacă sunt observaţii? – Nu. Dacă nu, supun la vot ordinea de zi, cu 
aceste completări. Cine este pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine 
cineva? Nu. Vă mulţumesc!  

În urma votului, se aprobă în unanimitate ordinea de zi. 
  
Dl.Cîlea - Înainte de a trece la discutarea materialelor de pe ordinea de 

zi, care v-a fost comunicată dumneavoastră, vă fac cunoscut că, potrivit 
prevederilor art.46, alin.(1) din Legea administraţiei publice locale, 
nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, şi art.77 din 
Legea privind Statutul aleşilor locali, nr.393/2004, cu modificările şi 
completările ulterioare, consilierul judeţean nu poate lua parte la deliberarea şi 
adoptarea de hotărâri dacă, fie personal, fie prin soţ, soţie, afini sau rude până 
la gradul al patrulea inclusiv, are un interes patrimonial, respectiv are un 
interes personal în problema supusă dezbaterii. 
 

PUNCTUL 1 
Aprobarea procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Vâlcea din data de 30 iunie 2009 
Dl.Cîlea - Dacă sunt observaţii privind cele consemnate în procesul-

verbal? – Nu. Dacă nu, supun aprobării dumneavoastră procesul-verbal al 
şedinţei ordinare din data de 30 iunie 2009 a Consiliului Judeţean Vâlcea. 
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Cine este pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? Nu. Vă 
mulţumesc!  

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 1 de pe ordinea de zi. 
 

PUNCTUL 2  
Informare privind activitatea desfăşurată de Preşedintele 

Consiliului Judeţean Vâlcea între cele două şedinţe ordinare ale 
Consiliului Judeţean Vâlcea 

 Dl.Cîlea - Dacă sunt observaţii? Nu. Vă mulţumesc! 
 

PUNCTUL 3  
Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului propriu 

al judeţului Vâlcea, a Bugetelor unor instituţii publice finanţate parţial din 
bugetul local, a Veniturilor şi cheltuielilor evidenţiate în afara bugetului 
local şi avizarea utilizării sumei de 86.539 lei de către S.C. APAVIL S.A. 
VÂLCEA din cota de dezvoltare,  pe anul  2009  

Dl.Cîlea – Cred că aţi studiat acest proiect de hotărâre pe care vi l-am 
propus şi aş vrea să mai vin cu o completare.  Se acordă un ajutor din Fondul 
de rezervă bugetară la dispoziţia Consiliului Judeţean Vâlcea, după cum 
urmează: suma de 4.0 mii lei, Municipiului Râmnicu Vâlcea, pentru absolventa 
Liceului de Artă Râmnicu Vâlcea, Văduva Anamaria Alexandra, admisă la 
Academia Regală de Muzică din Londra şi suma de 3.0 mii lei, Municipiului 
Drăgăşani pentru domnişoara Elena Mădălina Persu, reprezentând 
contravaloarea transportului din România în S.U.A. Comisiile de specialitate 
au avizat favorabil proiectul de hotărâre în forma prezentată. Dacă sunt 
observaţii? – Da.  

Dl.Persu – Aş dori, în nume personal, dar cred că şi în numele colegilor 
mei, să le felicităm pe cele două domnişoare, care ne fac cinste acolo unde se 
duc şi, vreau să vă propun să le acordăm aceeaşi sumă. Cred că deplasare la 
Univesitatea Harvard din S.U.A, este mai costisitoare, decât cea de la Londra, 
deci să le acordăm câte 4.0 mii lei la amândouă elevele, având în vedere că 
nu trebuie să facem nicio discriminare. 

Dl.Cîlea – Eu unul sunt de acord şi, o să vă dau şi un argument, de ce s-
a făcut această discriminare. Domnişoara Elena Mădălina Persu, care are 3.0 
mii lei are masa şi cazare asigurată, iar cealaltă nu. Dar, nu este nicio 
problemă şi eu sunt de acord cu această propunere. 

Dl.Poenaru – Eu am fost 4 ani director la Direcţia de Sport şi, am 
constatat, că în judeţul Vâlcea sunt mulţi copii de foarte mare valoare, talentaţi 
şi cu performanţe remarcabile. Totdeauna i-am respectat şi am încercat 
împreună cu instituţiile abilitate să sprijinim aceste talente şi valori. Am citit în 
„Viaţa Vâlcii” un articol despre domnişoara Văduva Anamaria Alexandra, şi 
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trebuie să ţinem cont că acolo sunt cheltuieli lunare de 800 de lire şi, în acest 
context, propun dublarea sumei de 4.0 mii lei. 

Dl.Cîlea – Pentru amândouă? 
Dl.Poenaru – Pentru domnişoara Văduva Anamaria Alexandra. 
Dl.Cîlea – Eu sunt de acord cu dumneavoastră, dar vă spun că suntem 

într-o dificultate financiară, pentru faptul că nu mai avem bani în fondul de 
rezervă.  

Dl.Poenaru – De fapt, pentru amândouă.  
Dl.Cîlea - Dacă sunteţi de acord să aprobăm de principiu, iar alocarea 

sumelor să se facă la o dată ulterioară atunci când vor exista resurse 
financiare. 

Dl.Poenaru – Dacă facem o socoteală 800 de lire îi ajung doar pentru o 
singură lună să-şi asigure cazarea şi masa. 

Dl.Persu – Da, dar trebuie menţionat faptul că domnişoara Mădălina 
Persu a obţinut o bursă, spre deosebire de domnişoara Văduva Anamaria 
Alexandra. 

Dl.Poenaru – Deci, aceasta este propunerea mea, dublarea sumelor. 
Dl.Cîlea – Pentru amândouă?  
Dl.Poenaru – Da, pentru amândouă şi eşalonarea sumelor în timp. 
Dl.Cîlea – Deci, deocamdată eu vă propun să fim de acord cu dublarea 

sumelor şi cu propunerea dumneavoastră de suplimentare a sumelor atunci 
când fondul de rezervă se va întregi. Dacă mai sunt observaţii? Dacă nu, 
supun aprobării dumneavoastră, proiectul de hotărâre cu amendamentele 
prezentate. Cine este pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? Nu. 
Vă mulţumesc!  

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 3 de pe ordinea de zi. 
 
PUNCTUL 4  
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului de 

funcţii ale Direcţiei Judeţene de Evidenţa a Persoanelor Vâlcea 
Dl.Cîlea - Potrivit Hotărârii Consiliului Județean Vâlcea nr.45 din 

28.03.2008, Direcția Județeană de Evidență a Persoanelor Vâlcea a 
funcționat, până în prezent, cu un număr total de 31 posturi, din care: 2 posturi 
aferente unor funcţii publice de conducere; 22 funcţii publice de execuţie şi  7 
posturi personal contractual. Pentru a putea asigura un management 
economic performant, urmare a complexităţii activităţii, în sensul separării 
atribuţiilor privind elaborarea şi întocmirea documentelor de evidenţă 
contabilă, de cele privind exercitarea controlului financiar preventiv, la această 
instituție publică de interes județean, propunem înființarea postului de 
conducere de director executiv adjunct (economic) – funcție publică de 
conducere. Noua organigramă a Direcției Județene de Evidență a 
Persoanelor Vâlcea cuprinde un număr total de 32 posturi din care: 22 posturi 
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aferente unor funcții publice de execuție; 3 funcții publice de conducere şi 7 
posturi personal contractual. Comisiile de specialitate au avizat favorabil 
proiectul de hotărâre în forma prezentată. Dacă sunt observaţii? – Nu. Dacă 
nu, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre prezentat. Cine este 
pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? Nu. Vă mulţumesc!  

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 4 de pe ordinea de zi. 
 
 PUNCTUL 5  
 Proiect de hotărâre privind prelungirea traseului judeţean 074 
„Bălceşti – Băbeni – Valea Mare”, prevăzut în Programul de transport 
judeţean de persoane prin curse regulate pe perioada 01 iulie 2008 – 30 
iunie 2011, în judeţul Vâlcea, precum şi completarea poziţiei 128 din 
anexa la Hotărârea Consiliului Judeţean Vâlcea nr. 38 din 31 martie 2009  

Dl.Cîlea - Primăria Comunei Stănești, a solicitat, în numele cetățenilor 
din localitate, sprijinul autorității administrației publice județene în vederea 
înființării unui traseu pentru transportul călătorilor pe ruta Stănești – Bălcești. 
Traseul propus este necesar pentru asigurarea unui serviciu de transport care 
să satisfacă nevoile de deplasare ale populației comunei Stănești, către 
principalele instituţii publice din oraşul Bălceşti, respectiv Judecătoria Bălcești, 
Parchetul de pe lângă Judecătoria Bălcești, birouri notariale, Centrul Local 
Bălcești al Agenției de Plăți și Intervenție pentru Agricultură, Serviciul Public 
Comunitar de Evidență a Persoanelor şi pentru asigurarea transportului 
elevilor ce frecventează cursurile Liceului “Petrache Poenaru” din Bălcești. În 
urma analizei și a verificărilor efectuate, aparatul de specialitate din cadrul 
autorității județene de transport, a constatat că, în vederea asigurării, 
organizării și reglementării prestării serviciului de transport public de persoane 
prin servicii regulate desfășurat între cele două localități, este necesară şi 
oportună propunerea de prelungire a traseului 074 “BĂLCEȘTI – BĂBENI – 
VALEA MARE”, cu 14 km pe sens, până în comuna Stănești. Traseul 
menționat este cuprins în programul de transport județean aprobat, cu: un 
număr de 2 curse planificate, 7 zile de circulație,  capacitate de transport 
autobuz. Precizăm că, prelungirea traseului județean 074 “BĂLCEȘTI – 
BĂBENI – VALEA MARE”, până în Comuna Stănești, impune introducerea 
unui număr de 6 stații publice, pe raza acestei localități, motiv pentru care se 
impune și completarea poziției 074 din Anexa la Hotărârea Consiliului 
Județean Vâlcea nr.38 din 31 martie 2009, cu următoarele stații publice: 
10.Vârleni - Brigadă; 11.Vârleni - Școală; 12.Bărcănești; 13.Valea Lungă; 
14.Stănești; 15. Stănești (Sat Suiești). Comisiile de specialitate au avizat 
favorabil proiectul de hotărâre în forma prezentată. Dacă sunt observaţii? – 
Nu. Dacă nu, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre prezentat. 



  6

Cine este pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? Nu. Vă 
mulţumesc!  

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 5 de pe ordinea de zi. 
 

 PUNCTUL 6  
 Proiect de hotărâre pentru aprobarea Planului Judeţean de 
Gestionare a Deşeurilor pentru  judeţul Vâlcea  

Dl.Cîlea - Pe ordinea de zi a ședinței de luna trecută a fost prezentat 
proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului Județean de Gestionare a 
Deșeurilor pentru județul Vâlcea. Materialul a fost analizat de fiecare dintre 
dumneavoastră domnilor consilieri și a fost avizat favorabil de comisiile de 
specialitate ale consiliului județean. Am fost nevoiți să îl scoatem de pe 
ordinea de zi deoarece nu obținusem de la Agenția Regională pentru 
Protecția Mediului Craiova, avizul de mediu pentru plan, ca ultimă etapă în 
procedura de evaluare de mediu a planului. Având în vedere că suntem în 
posesia acestui aviz al Agenției Regionale pentru Protecția Mediului Craiova, 
privind emiterea avizului de mediu pentru Planul Județean de Gestionare a 
Deșeurilor aferent județului Vâlcea, înregistrată sub numărul 8150 din 
6.07.2009, pe care am atașat-o la materialele acestei ședințe, propun 
aprobarea Planului Județean de Gestionare a Deșeurilor pentru județul Vâlcea 
în forma pe care v-am prezentat-o și ați avizat-o luna trecută. Comisiile de 
specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre în forma prezentată. Dacă 
sunt observaţii? – Nu. Dacă nu, supun aprobării dumneavoastră proiectul de 
hotărâre prezentat. Cine este pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine 
cineva? Nu. Vă mulţumesc!  

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 6 de pe ordinea de zi. 
 
 
PUNCTUL 7  
Proiect de hotărâre privind instituirea regimului de arie naturală 

protejată de interes judeţean pentru obiectivul „Cişmeaua lui Cârstea” 
din Satul Căzăneşti, Comuna Ghioroiu, Judeţul Vâlcea      

Dl.Cîlea - Primăria Comunei Ghioroiu are în vedere reabilitarea unei 
cişmele publice din satul Căzăneşti, „Cişmeaua lui Cârstea”, prin proiectul cu 
finanţare în cadrul Programului Naţional de Dezvoltare Rurală (PNDR) - 
Măsura 322 - „Renovarea, dezvoltarea satelor, îmbunătăţirea serviciilor de 
bază pentru economia şi populaţia rurală şi punerea în valoare a moştenirii 
rurale”. Având în vedere importanţa istorică, edilitară şi utilitară a „Cişmelei lui 
Cârstea”, Consiliul Local al Comunei Ghioroiu a  emis Hotărârea nr.23 din 
26.06.2009, prin care s-a aprobat includerea Cişmelei Cârstea din satul 
Căzăneşti în lista elementelor de cadru natural protejat. Având în vedere faptul 
că prin Ghidul Solicitantului (capitolul IV, punctul 9 lit.b.) se solicită ca 
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document anexat Hotărârea Consiliului Judeţean privind încadrarea 
elementului de cadru natural în categoria celor protejate, Primăria Comunei 
Ghioroiu, a solicitat instituirea regimului de arie naturală protejată de interes 
judeţean pentru obiectivul „Cişmeaua lui Cârstea” din satul Căzăneşti. 
Solicitarea este în conformitate cu prevederile art.8, alin.(1), lit.d) din 
Ordonanţa de Urgenţă nr.57/2007, privind regimul ariilor naturale protejate, 
conservarea habitatelor naturale, a florei şi faunei sălbatice, cu modificările şi 
completările ulterioare. Acest proiect are termen de depunere până azi la ora 
1200, hotărârea este şi redactată, în speranţa că veţi fi de acord cu acest 
proiect de hotărâre. A sosit şi domnul consilier judeţean, Dan Fiera. Dacă sunt 
observaţii? – Da. 

Dl.Greere – Domnule preşedinte, proiectul este foarte valoros şi lăudabil 
pentru noi, că ne gândim să protejăm spaţiile naturale. Eu, studiind raportul de 
specialitate şi memoriul justificativ la acest proiect de hotărâre, am constatat 
că nu se îndeplineşte în totalitate procedura de a o declara arie naturală 
protejată. A amplasa o arie naturală protejată, înseamnă a avea ceva natural 
şi, în plus înseamnă a  îngrădi ulterior orice fel de lucrări pe care vrem să le 
facem în acea zonă. Această arie naturală protejată va trebui să fie 
înregistrată la Ministerul Mediului, la biodiversitate şi dacă domnul primar 
doreşte să repare un gard sau să planteze ceva, trebuie să ia aprobare, 
pentru că altfel nu are voie. Prin urmare, v-aş propune să nu o denumim arie 
naturală protejată, ci arie protejată de interes judeţean şi, atunci, câmpul 
nostru de mişcare ulterior este mult mai facil. Vă mulţumesc! 

Dl.Persu – Domnilor consilieri judeţeni, este vorba de 102 mp, iar 
această arie protejată pe lângă cişmeaua respectivă îi ajută pe cei de la 
Ghioroiu să obţină o finanţare pe un proiect european şi, eu nu cred că pe 102 
mp poţi să construieşti acolo ceva deosebit. 

Dl.Cîlea -  Domnilor consilieri, haideţi să fim totuşi conştienţi de faptul că 
aşa îi cere proiectul pe Programul Naţional de Dezvoltare Rurală, ca să o 
includă acolo, arie naturală protejată. A face o modificare acum din nu ştiu ce 
orgoliu, înseamnă pierderea proiectului, pentru că mai avem 1 oră până se 
depune proiectul şi, nu cred că ne putem permite să pierdem 40 miliarde lei, 
numai pentru o chestiune de 100 mp. Eu vă rog să fim foarte atenţi la aceste 
probleme! 

Dl.Greere – Nu este vorba de orgoliu, domnule preşedinte, ci de punctul 
meu de vedere despre acest regim de arie naturală protejată şi de nişte 
condiţii pe care nu le îndeplineşte. Consemnaţi vă rog punctul meu şi, ca 
atare, am să mă abţin de la vot. 

Dl.Cîlea – Vă mulţumim, dar vă rog să înţelegeţi că orice modificare 
conduce la pierderea proiectului şi este păcat, mai ales că nu este o comună 
cu primar PSD. Am susţinut, am insistat şi Consiliul Judeţean s-a implicat 
extraordinar de mult în emiterea avizelor, pentru ca toţi cei care au întocmit un 
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proiect pe Masura 3.2.2. - Programul Naţional de Dezvoltare Rurală, să aibă 
reuşită. De ce? Este un proiect fără cofinanţare, un proiect care rezolvă o 
groază de probleme ale localităţilor fără infrastructură. Comisiile de 
specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre în forma prezentată. Dacă 
mai sunt observaţii? – Nu.  Dacă nu, supun aprobării dumneavoastră proiectul 
de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine 
cineva? Nu. Vă mulţumesc!  

În urma votului, se aprobă cu 30 voturi pentru şi o abţinere punctul 7 de 
pe ordinea de zi. 
 
 

PUNCTUL 8  
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici din Documentaţia de avizare pentru lucrări de intervenţii 
pentru obiectivul de investiţii „Reabilitarea Spitalului Judeţean de 
Urgenţă Vâlcea” 

Dl.Cîlea - Prin Programul de reabilitare a 15 Spitale Judeţene de 
Urgenţă, Ministerul Sănătăţii a realizat expertiza tehnică şi documentaţia 
tehnico - economică pentru proiectul „Reabilitarea Spitalului Judeţean de 
Urgenţă Vâlcea” în vederea obţinerii finanţării externe. Consiliul Judeţean 
Vâlcea intenţionează să depună spre finanţare, în cadrul Programului 
Operaţional Regional 2007-2013, Axa prioritară 3 – Îmbunătăţirea 
infrastructurii sociale, Domeniul de intervenţie 3.1 – 
Reabilitarea/modernizarea/echiparea infrastructurii serviciilor de sănătate, 
proiectul „Reabilitarea Spitalului Judeţean de Urgenţă Vâlcea”. Prin acest 
proiect se are în vedere: reabilitarea structurii de rezistenţă Spitalului Judeţean 
de Urgenţă Vâlcea; realizarea unor diafragme transversale din beton armat; 
cămăşuirea stâlpilor solicitaţi, a grinzilor şi consolelor; înlocuirea lifturilor; 
izolarea termică a faţadei; lucrări de recompartimentare a saloanelor existente, 
respectiv de la 6 paturi la 4 paturi; grupuri sanitare în fiecare salon; lucrări de 
finisaje specifice, respectiv zugrăveli, vopsitorii, etc; înlocuirea tablourilor 
electrice şi a cablajelor electrice verticale; reabilitarea tuturor instalaţiilor de 
energie electrică, alimentare cu apă, canalizare; activităţi de dotare a 
infrastructurii serviciilor de sănătate; activităţi de publicitate şi informare; 
activităţi de audit. Valoarea totală a investiţiei conform devizului general este 
de 80.830.628 lei (fără TVA), din care Construcţii + Montaj = 42.473.912 lei. 
Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre în forma 
prezentată. Dacă sunt observaţii? – Nu.  Dacă nu, supun aprobării 
dumneavoastră proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Cineva 
împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? Nu. Vă mulţumesc!  

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 8 de pe ordinea de zi. 
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Dl.Cîlea - Fiindcă este vorba de acelaşi obiectiv de investiţii, vă propun 
să discutăm şi celălat proiect legat de „Reabilitarea Spitalului Judeţean de 
Urgenţă Vâlcea”. 
 

PUNCTUL 9 
Proiectul de hotărâre privind aprobarea „Reabilitării Spitalului 

Judeţean de Urgenţă Vâlcea” şi a cheltuielilor aferente implementării 
acestuia 

Dl.Cîlea - Proiectul „Reabilitarea Spitalului Judeţean de Urgenţă Vâlcea”, 
va avea printre activităţile propuse următoarele: activităţi de proiectare, 
consultanţă, asistenţă tehnică; activităţi de reabilitare şi consolidare a 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Vâlcea; activităţi de dotare a infrastructurii 
serviciilor de sănătate; activităţi de publicitate şi informare; activităţi de audit. 
Valoarea totală a proiectului este de 96.188.447,00 lei, respectiv 
22.801.575,68 Euro. În această sumă sunt incluse cheltuielile necesare pentru 
implementarea proiectului (eligibile şi neeligibile) care sunt obligatorii pentru 
finalizare, dar nu toate sunt decontate prin program. Nu toate cheltuielile 
obligatorii sunt incluse în structura devizului general, potrivit legislaţiei 
româneşti, de exemplu: cheltuieli de audit, cheltuieli de vizibilitate şi cheltuieli 
de promovare a proiectului. Se propun următoarele susţineri din partea 
Consiliului Judeţean Vâlcea: 1. aprobarea contribuţiei Consiliului Judeţean 
Vâlcea în valoare de 1.634.365,86 lei, respectiv 387.428,20 Euro 
reprezentând 2,05% din valoarea totală eligibilă a proiectului, a cheltuielilor 
neeligibile în valoare de 1.105.464,00, respectiv 262.051,44 euro şi  a TVA în 
valoare de 15.357.819,00 lei care se va restitui,  respectiv 3.640.587,65 Euro; 
2. Consiliul Judeţean Vâlcea, în calitate de solicitant, va asigura şi resursele 
financiare care-i revin în vederea implementării optime a proiectului în 
condiţiile rambursării/ decontării ulterioare a: cheltuielilor din instrumente 
structurale şi sustenabilitatea proiectului pe o perioadă de minim 5 ani, de la 
finalizarea proiectului. Faţă de cele arătate, propunem aprobarea proiectului 
„Reabilitarea Spitalului Judeţean de Urgenţă Vâlcea”, şi a cheltuielilor aferente 
implementării proiectului. Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul 
de hotărâre în forma prezentată. Dacă sunt observaţii? – Nu.  Dacă nu, supun 
aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 
Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? Nu. Vă mulţumesc!  

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 9 de pe ordinea de zi. 
  

 PUNCTUL 10  
 Proiect de hotărâre privind  aprobarea Avizului Unic nr. 7 din 
16.07.2009 al Comisiei Tehnice de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism, 
pentru documentaţia de urbanism << Plan Urbanistic General al comunei 
Fârtăţeşti, judeţul Vâlcea şi Regulament Local de Urbanism >> 
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Dl.Cîlea - Primăria Comunei Fârtăţeşti a solicitat avizul Comisiei Tehnice 
de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism, pentru documentaţia de urbanism: 
<<PLAN URBANISTIC GENERAL  AL  COMUNEI  FÂRTĂŢEŞTI,  JUDEŢUL 
VÂLCEA  ŞI  REGULAMENT  LOCAL DE URBANISM>>. Comisia tehnică de 
amenajare a teritoriului şi urbanism, întrunită în şedinţa din data de 16 iulie 
2009, a analizat documentaţia de urbanism şi a emis aviz favorabil, pe care îl 
supunem deliberării şi aprobării Consiliului Judeţean Vâlcea. Comisiile de 
specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre în forma prezentată. Dacă 
sunt observaţii? – Da. 

Dl.Gava – Acolo la intersecţia celor două şosele este o pensiune care se 
numeşte „Perla Giuleştiului”. Ea apare cu specific - instituţii publice şi servicii, 
şi, dacă se poate, să facem schimbarea în bază de turism şi agrement. Nu ştiu 
dacă apare şi ştrandul acolo în planşe. 

Dl.Cîlea – Da, de acord, nu ştiu, nu am văzut, dar propunerea este 
pertinentă. Dacă mai sunt observaţii? – Nu. Dacă nu, supun aprobării 
dumneavoastră proiectul de hotărâre cu amendamentul prezentat. Cine este 
pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? Nu. Vă mulţumesc!  

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 10 de pe ordinea de zi. 
 
 PUNCTUL 11  
 Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici, faza studiu de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii 
„Mirajul Oltului – Extinderea infrastructurii turistice de agrement a 
staţiunii Călimăneşti Căciulata” 

  Dl.Cîlea - Documentaţia tehnico - economică aferentă studiului de 
fezabilitate a fost elaborată de către S.C. Remaco Consulting S.R.L. Bucureşti 
şi a fost analizată din punct de vedere al respectării condiţiilor din tema de 
proiectare şi caietul de sarcini. Prin proiectul propus se vor realiza următoarele 
activităţi: Parcul acvatic şi centrul de relaxare Călimăneşti şi Parcul de 
agrement şi sport Jiblea. Valoarea investiţiei cu TVA inclus, conform devizului 
general este de 33.604,588 mii  lei, din care C+M - 21.850,200 mii lei. 
Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre în forma 
prezentată. Dacă sunt observaţii? – Nu.  Dacă nu, supun aprobării 
dumneavoastră proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Cineva 
împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? Nu. Vă mulţumesc!  

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 11 de pe ordinea de zi. 
 
 PUNCTUL 12 
 Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unui imobil 
aparţinând domeniului privat al judeţului Vâlcea, situat pe terenul aflat în 
proprietatea domnului Diaconescu Mircea Constantin 
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Dl.Cîlea - Prin prezentul proiect de hotărâre se propune aprobarea 
vânzării imobilului (construcţie nefinalizată) de la Muzeul Satului Bujoreni, 
aparţinând domeniului privat al judeţului Vâlcea, având în vedere solicitarea 
transmisă de proprietarul terenului domnului Diaconescu Mircea Constantin, 
pe care este amplasată această construcţie. S-a solicitat şi s-a retrocedat, în 
urma pronunţării unei hotărâri definitive şi irevocabile, suprafaţa de 6.571 mp 
proprietarilor. Dânşii şi-au împărţit suprafaţa şi domnului Diaconescu Mircea 
Constantin, i-a revenit în urma acestei împărţiri suprafaţa de 3.619 mp, în 
partea de vest a suprafeţei din parcare, pentru că şi aceea din parcare face 
parte din totalul de 6.571. Pe acest teren avem amplasată o construcţie 
neterminată, iar domnul Diaconescu Mircea Constantin a solicitat Consiliului 
Judeţean Vâlcea, cumpărarea imobilului “Construcţie nefinalizată”, având 
datele de identificare prevăzute în anexa care face parte integrantă din 
prezentul proiect de hotărâre. Având în vedere aspectele menţionate, precum 
şi cererea formulată de proprietarul terenului pe care este amplasat imobilul la 
care am făcut referire, propunem vânzarea acestui imobil către solicitant la 
preţul de 41.697,30 lei, care constituie valoarea sa de inventar. Comisiile de 
specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre în forma prezentată. Dacă 
sunt observaţii? – Da. 

Dl.Fârtat – Domnule preşedinte, am o întrebare scurtă. Din material am 
observat că hotărârea a rămas definitivă şi irevocabilă, datorită faptului că nu 
s-a exercitat ultima cale de atac. Este adevărat? 

Dl.Cîlea – Nu, nu este la acest punct, domnule consilier! Aici este vorba 
despre o hotărâre definitivă şi irevocabilă a Curţii de Apel Piteşti, aşa este 
domnule secretar? 

Dl.Dirinea – La celălalt proiect de hotărâre este situaţia prezentată de 
domnul consilier. 

Dl.Cîlea – A întrebat la celălalt proiect de hotărâre, şi nici acolo nu avem 
... . 

Dl.Dirinea – Nu, acolo a intervenit o tranzacţie. Este o hotărâre 
judecătorească, anexată la documentaţie, unde era vorba de nişte pretenţii 
băneşti reciproce, în sensul că Consiliul Judeţean Vâlcea solicita 
contravaloarea unor îmbunătăţiri, iar foştii proprietari solicitau să fie 
despăgubiţi pentru lipsa de folosinţă a clădirilor şi să li se plătească dreptul de 
superficie care s-a constituit ... . 

Dl.Fârtat – Pe mine mă mulţumeşte răspunsul dumneavoastră, dar în 
material totuşi nu se regăseşte această precizare. 

Dl.Dirinea – Este o scăpare, domnule consilier. 
Dl.Cîlea – Este o scăpare şi vom completa materialul cu această 

precizare şi, ca să fiu sincer, nici eu nu am văzut. Dacă mai sunt observaţii? – 
Nu.  Dacă nu, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre prezentat. 
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Cine este pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? Nu. Vă 
mulţumesc!  

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 12 de pe ordinea de zi. 
 
 PUNCTUL 13  
 Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unor imobile din 
domeniul public în domeniul privat al Judeţului Vâlcea, în vederea 
retrocedării cestora proprietarilor 

Dl.Cîlea - Prin prezentul proiect de hotărâre se propune trecerea a două 
corpuri de clădire, precum şi a unui teren în suprafaţă de 1.673,08 mp, situate 
în incinta Direcţiei Generale pentru Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Vâlcea, cu sediul în municipiul Râmnicu Vâlcea, str. Tudor Vladimirescu, 
nr.28, judeţul Vâlcea, din domeniul public în domeniul privat al judeţului 
Vâlcea, în vederea restituirii acestora către proprietari în baza Deciziei Civile 
nr.88/A/2009 a Curţii de Apel Piteşti. Prin Decizia civilă nr.88/A din 07 mai 
2009 pronunţată de Curtea de Apel Piteşti, au fost admise apelurile declarate 
de reclamanţii Lupaş Adrian, Lupaş N. Nicolae, Lupaş Ovidiu, Teodosiu Ana, 
Lupaş Virgiliu, domiciliaţi în municipiul Bucureşti, str. Puţul cu Plopi, nr.4, et.2, 
ap.5, sector 2 şi de pârâtul Consiliul Judeţean Vâlcea, cu sediul în municipiul 
Râmnicu Vâlcea, str. General Praporgescu, nr.1, judeţul Vâlcea, împotriva 
sentinţei civile nr.175 din 08 octombrie 2001 pronunţată de Tribunalul Vâlcea 
în dosarul nr.4520/2000, intimaţi fiind Direcţia de Sănătate Publică Vâlcea, cu 
sediul în municipiul Râmnicu Vâlcea, Calea lui Traian nr.331, judeţul Vâlcea şi 
Direcţia Generală pentru Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Vâlcea, cu 
sediul în municipiul Râmnicu Vâlcea, str.Tudor Vladimirescu, nr.28, judeţul 
Vâlcea. Astfel, prin Decizia civilă mai sus menţionată, Consiliul Judeţean 
Vâlcea este obligat să lase reclamanţilor în deplină proprietate şi posesie 
următoarele imobile: 2 corpuri clădire: unul cu 5 camere şi dependinţe, având 
numai parter şi celălalt compus din parter şi etaj cu 6 camere; terenul aferent 
în suprafaţă de 1673,08mp. De asemenea, s-a instituit în favoarea apelantului 
Consiliului Judeţean Vâlcea, pe terenul proprietatea reclamanţilor, un drept de 
superficie fără plată, respectiv pe terenul în suprafaţă de 195,70 mp, care 
reprezintă terenul aferent Centrului Maternal. Totodată, s-a dispus constituirea 
în favoarea Consiliului Judeţean Vâlcea a servituţii de trecere, fără plată, de la 
Centrul Maternal la str. V. Olănescu, pe terenul proprietatea reclamanţilor în 
suprafaţă de 21,72mp (L - 18,05 m). În acest scop, se propune trecerea  
imobilelor menţionate, din domeniul public în domeniul privat al judeţului 
Vâlcea, în scopul retrocedării acestora proprietarilor. Comisiile de specialitate 
au avizat favorabil proiectul de hotărâre în forma prezentată. Dacă sunt 
observaţii? – Nu.  Dacă nu, supun aprobării dumneavoastră proiectul de 
hotărâre prezentat. Cine este pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine 
cineva? Nu. Vă mulţumesc!  
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În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 13 de pe ordinea de zi. 
 
 PUNCTUL 14  
 Informare privind eficienţa activităţii desfăşurate de Inspectoratul 
de Poliţie Judeţean Vâlcea, în trimestrul II anul 2009 
  Dl.Cîlea - Dacă sunt observaţii? – Nu. Vă mulţumesc! În continuare vă 
propun să discutăm şi materialele înscrise suplimentar pe ordinea de zi. 
 

  PUNCTUL 15  
  Proiect de hotărâre privind utilizarea sumei de 138,0 mii lei,  

repartizată comunei Guşoeni, potrivit punctului 19 din anexa la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Vâlcea nr.87 din 30 iunie 2009, pentru cofinanţarea 
proiectului „Modernizare drum comunal DC 85 Guşoeni - Guşoianca” 

  Dl.Cîlea - Prin Hotărârea Consiliului Judeţean Vâlcea  nr.87 din 30 iunie 
2009 a fost aprobată alocarea sumei de 138,0 mii lei pentru realizarea 
proiectului „Modernizare DC 86 Spârleni Deal Dealul Mare”. Deoarece, pentru 
acest proiect s-a obţinut finanţarea prin Hotărârea Guvernului nr.577/1997, cu 
modificările şi completările ulterioare, Primăria Comunei Guşoeni a solicitat ca 
suma de 138,0 mii lei repartizată iniţial pentru proiectul menţionat, să fie 
utilizată pentru cofinanţarea proiectului „Modernizare drum comunal DC 85 
Guşoeni – Guşoianca”. Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul 
de hotărâre în forma prezentată. Dacă sunt observaţii? – Nu.  Dacă nu, supun 
aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 
Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? Nu. Vă mulţumesc!  

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 15 de pe ordinea de zi. 
 

PUNCTUL 16  
Proiect de hotărâre privind repartizarea sumei de 86.0 mii lei  

Comunei Laloşu, din cota de 22% din impozitul  pe venit încasat la 
bugetul de stat la nivelul judeţului Vâlcea, aflată în contul deschis pe 
seama Direcţiei Generale a Finanţelor Publice Vâlcea pentru echilibrarea 
bugetelor locale, în vederea susţinerii proiectului „Refacerea  zidului de 
sprijin şi amenajarea platformei drumului vicinal Pîlşuleşti, km 0+170 - 
0+220, în punctul Pîlşuleşti, sat Mologeşti, comuna Laloşu” 

Dl.Cîlea – În proiectul iniţial apăreau 92.0 mii lei, dar am rectificat toată 
problema pentru că trebuia să luăm de la Orleşti şi nu avea rost să luăm de la 
altă comună. În data de 24 iunie 2009, precipitaţiile abundente căzute (70-80 
l/mp), au produs alunecări de teren afectând drumul de interes local Pîlşuleşti, 
zidul de sprijin din imediata apropiere s-a prăbuşit pe o lungime de cca. 40 m, 
blocând drumul şi izolând 17 familii. De asemenea, sunt puse în pericol si 4 
case aflate în imediata apropiere. Se impune, în regim de urgenţă, refacerea 
zidului de sprijin şi a platformei drumului, aşa cum rezultă din nota Comitetului 
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local pentru situaţii de urgenţă, specialiştilor  care au analizat situaţia la faţa 
locului şi proiectantului care a stabilit soluţia tehnică. Primăria Comunei Laloşu 
a solicitat fonduri pentru asigurarea contribuţiei locale, reprezentând 
cofinanţarea proiectului „Refacerea  zidului de sprijin şi amenajarea platformei 
drumului vicinal Pîlşuleşti, km 0+170 - 0+220, în punctul Pîlşuleşti, sat 
Mologeşti, comuna Laloşu”. Deşi suma totală necesară realizării acestei lucrări 
este de 181,229 mii lei, propunem alocarea numai a sumei de 860,0 mii lei, 
având în vedere resursele financiare existente la această dată. Prin  Decizia 
nr.353 din 28 iulie 2009 a directorului coordonator  al Direcţiei Generale a 
Finanţelor Publice Vâlcea, s-a aprobat actualizarea repartizării pe unităţi 
administrativ - teritoriale a sumelor defalcate din taxa pe valoarea adăugată şi 
a celor din cota de 22% din impozitul pe venit, pentru echilibrarea bugetelor 
locale. Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre în 
forma prezentată. Dacă sunt observaţii? – Nu.  Dacă nu, supun aprobării 
dumneavoastră proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Cineva 
împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? Nu. Vă mulţumesc!  

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 16 de pe ordinea de zi. 
 
 
 PUNCTUL 17 

Proiect de hotărâre privind împuternicirea reprezentantului 
judeţului Vâlcea să aprobe în Adunarea Generală a Acţionarilor a S.C. 
APAVIL S.A. Vâlcea proiectul de  fuziune prin absorbţie a S.C. ACVARIM 
S.A. Râmnicu Vâlcea de către S.C. APAVIL S.A. Vâlcea 

Dl.Cîlea - În vederea accesării fondurilor comunitare se impune 
înfiinţarea unui singur operator în sectorul de alimentare cu apă şi canalizare, 
iar în momentul de faţă exista doi asemenea operatori cu acelaşi profil, 
respectiv: S.C. ACVARIM S.A. Râmnicu Vâlcea la nivelul municipiului 
Râmnicu Vâlcea şi S.C. APAVIL S.A. VÂLCEA la nivelul judeţului Vâlcea, 
ceea ce impune fuziunea prin absorbţie a celor două societăţi şi implicit 
aderarea municipiului Râmnicu Vâlcea la Asociaţia de Dezvoltare 
Intercomunitară  “Apa Valcea”. După cum cunoaşteţi, la nivelul judeţului 
Vâlcea valoarea totală a investiţilor propuse pentru finanţare în prima etapă 
pentru lucrările de reabilitare a infrastructurii de alimentare cu apă şi 
canalizare din oraşele cu populaţie mai mare de 10.000 locuitori este de 
99.874.509 Euro.  Una din condiţiile pentru obţinerea acestei finanţări în cadrul 
Programului Operaţional Sectorial de Mediu este înfiinţarea unui singur 
operator regional, în sectorul de apă/apă uzată. Din proiectul de fuziune 
elaborat de consultant, au rezultat următoarele: Municipiul Râmnicu Vâlcea – 
unic acţionar la S.C. ACVARIM S.A. va deţine  65,33 % din totalul  acţiunilor 
societăţii rezultate, Judeţul Vâlcea 32,06%, iar celalte 18 unităţi administrativ-
teritoriale, acţionari ai SC APAVIL SA Vâlcea 2,61% din totalul acţiunilor 
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societăţii rezultate în urma fuziunii. Diferenţa nou apărută între capitalul 
propriu al celor două societăţi care fac obiectul fuziunii, se datorează sumelor 
intrate în fondul de dezvoltare, provenite din profitul rezultat pe seama creşterii 
tarifelor de livrare a apei către consumator. Vă propun şi vă rog să fim de 
acord cu termenii impuşi, numai şi numai pentru a nu pierde cele aproape 100 
milioane euro în vederea îmbunătăţirea serviciilor de furnizare a apei şi a 
calităţii apei, a serviciilor de canalizare, care au ca efect implicit îmbunătăţirea 
calităţii vieţii cetăţenilor din judeţul Vâlcea. Urmare întâlnirii din data de 
28.07.2009, de la sediul Consiliului Judeţean Vâlcea la care au participat: Ion 
Cîlea - Preşedintele Consiliului Judeţean Vâlcea; Mircia Gutău - Primarul 
Municipiului Râmnicu Vâlcea; Romulus Bulacu - Vicepreşedintele Consiliului 
Judeţean Vâlcea, Dumitru Persu - Vicepreşedintele Consiliului Judeţean 
Vâlcea şi Sorin Caian – consultant din partea BDO Conti Audit SRL, s-a 
hotărât de comun acord ca fuziunea să se realizeze prin absorbţia de către 
S.C. APAVIL S.A. VÂLCEA a S.C. ACVARIM S.A. Râmnicu Vâlcea, noua 
societate rezultată să se numească  SC APAVIL SA VÂLCEA, fuziunea fiind 
făcută fără aport de capital din partea SC APAVIL SA Vâlcea, urmând ca 
Municipiul Râmnicu Vâlcea să adere la Asociaţia de Dezvoltare 
Intercomunitară APA Vâlcea. Prin articolul 2 al proiectului de hotărâre s-a 
propus ca, pentru validitatea Adunării Generale a Acţionarilor, atât ordinară, 
cât şi extraordinară, este necesară prezenţa acţionarilor care deţin cel puţin ¾ 
din numărul total de drepturi de vot, iar hotărârile să fie luate cu majoritatea de 
¾ şi s-au enumerat şi activităţile pentru care este necesară întocmirea acestei 
majorităţi. Având în vedere că, în principal, acestea constituie activităţi cu 
caracter patrimonial, vă propun să reformulăm acest articol după cum 
urmează: „Actul constitutiv al societăţii nou create va prevedea, în ceea ce 
priveşte majoritatea şi cvorumul impus pentru validitatea deliberărilor adunării 
generale ordinare şi extraordinare, prezenţa acţionarilor care să deţină cel 
puţin ¾ din numărul total de drepturi de vot, iar hotărârile să fie luate cu votul a 
cel puţin ¾ din numărul total de drepturi de vot pentru: hotărârile cu privire la 
patrimoniu; hotărârile cu privire la aprobarea investiţiilor; hotărârile cu privire la 
organigrama societăţii”. Faţă de cele prezentate, propunem împuternicirea 
reprezentantului  Judeţului Vâlcea  să aprobe în  Adunarea Generală a 
Acţionarilor de la S.C. APAVIL S.A. Vâlcea, proiectul de fuziune prin absorbţie  
a S.C. ACVARIM S.A. Râmnicu Vâlcea, de către operatorul regional de apă 
S.C. APAVIL S.A. Vâlcea, cu structura acţionariatului menţionată mai sus. 
Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre în forma 
prezentată. Dacă sunt observaţii? – Nu.  Dacă nu, supun aprobării 
dumneavoastră proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Cineva 
împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? Nu. Vă mulţumesc!  

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 17 de pe ordinea de zi. 
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PUNCTUL 18 
Proiect de hotărâre privind acordul pentru construirea  unui cimitir 

de mici dimensiuni pe terenul, proprietate publică a judeţului Vâlcea, 
situat în municipiul Râmnicu Vâlcea, localitatea componentă Troian, 
judeţul Vâlcea, aflat in folosinţa gratuită a Episcopiei Râmnicului, în baza 
Hotărârii Consiliului Judeţean Vâlcea  nr. 88 din 30 octombrie 2001 

Dl.Cîlea - În acest sens, Episcopia Râmnicului - Schitul Troianu, a iniţiat 
demersurile în vederea construirii unui nou lăcaş de cult, şi, întrucât, terenul 
pe care urma să fie construită Biserica nouă “Izvorul Tămăduirii”, aparţine 
domeniului public al judeţului Vâlcea, Consiliul Judeţean Vâlcea, prin 
Hotărârea nr.26 din 31 iulie 2008, şi-a dat acordul pentru construirea acesteia. 
Sfânta Mânăstire Troianu a întocmit documentaţiile pentru construirea unui 
cimitir de mici dimensiuni şi solicită acordul proprietarului terenului, în vederea 
edificării acestuia. Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de 
hotărâre în forma prezentată. Dacă sunt observaţii? – Nu.  Dacă nu, supun 
aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 
Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? Nu. Vă mulţumesc!  

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 18 de pe ordinea de zi.   
 

Dl.Cîlea – Dacă mai sunt probleme? – Nu. Doamnelor şi domnilor 
consilieri judeţeni, stimaţi invitaţi, vă mulţumesc pentru participare!  
 

Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
Pentru care am încheiat prezentul proces-verbal într-un singur exemplar.   
 

 

 

   PREŞEDINTE,                   SECRETAR AL JUDEŢULUI, 

      Ion CÎLEA                   Constantin DIRINEA                                     
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